

5D4N Macao/Zhuhai/Shunde Foshan Food Hunt Tour 五天四夜 澳门/珠海/顺德佛山美食之旅



TC: MFM-GT4MZSF

DAY 01 SINGAPORE – MACAO 新加坡 - 澳门

(Meals on Board) (机上便餐)

Arrival at Macao Airport, Meet & Greet and proceed to the night view at Oriental Las Vegas Cotai (Passby). Transfer to Hotel check in.

抵达澳门机场后, 进行接待, 并前往“东方拉斯维加斯”车上观赏夜景。

Accommodation 住宿: Macao Case Real 4* or Similar

DAY 02 MACAO – ZHUHAI – SHUNDE FOSHAN

澳门 - 珠海 - 顺德佛山

(Breakfast, Lunch: Shunde Foshan Soup Delicacy, Dinner: Shunde Cuisine)

(早餐, 午餐: 顺德阿二靚汤, 晚餐: 佛山车公庙顺德菜)

After Breakfast, transfer to Zhuhai and visit Fish Girl Statue and Love Road. Next, we proceed to Shunde, visit Qinghui Garden and Fengjian Water Village. On the way back to Foshan, free time at Lingnan Xintiandi before transfer to Hotel to check in.

早餐后, 前往珠海, 参观渔女雕塑和爱情之路。接下来, 我们前往顺德, 参观清晖园和丰润水乡。返回佛山途中, 在岭南新天地自由活动, 然后转移到酒店办理入住手续

Accommodation 住宿: Foshan Starry Four Seasons 4* or Similar

DAY 03 SHUNDE FOSHAN - ZHUHAI 顺德佛山 - 珠海

(Breakfast, Lunch: Abalone Seafood, Dinner: Zhuhai Banquet)

(早餐, 午餐: 红酒鲍鱼海鲜餐, 晚餐: 珠海青花瓷大盘菜宴)

After breakfast, visit Foshan Zhu Temple Huang Fei Hong Memorial, Doll street, South the Ancient Stove. Transfer back to Zhuhai. We visit Yeli Island (View from far) and The Zhuhai Opera House and Gongbei Super Shopping Mall at own free leisure.

早餐后, 参观佛山祖庙黄飞鸿纪念馆、洋娃娃街和古灶南头。然后返回珠海。我们前往野狸岛 (远观) 和在珠海大剧院和拱北商场自由活动。

Accommodation 住宿: Zhuhai Huafeng 4* or Similar

DAY 04 ZHUHAI - MACAO 珠海 - 澳门

(Breakfast, Lunch: Dim Sum, Dinner: Portuguese Set Meal)

(早餐, 午餐: 点心, 晚餐: 葡国套餐)

After breakfast, we'll return to Macao. Today we visit The Ruins of St. Paul's, St Dominic Church, Sam Kai Vui Kun, Arraial na Ervanários, Macao Tower (Ground floor), Taipa House & Mural at Rua do Sol No 8-16, Wynn palace music fountain show, Paris Tower, The Londoner 1:1 Big Ben, Broadway Food Street and Venetian. Transfer back to Hotel.

早餐后, 我们将返回澳门。今天我们参观大三巴牌坊、圣多明我教堂、三街会馆、关前荟、澳门塔 (底层)、氹仔民居及太阳街壁画第 8-16 号、永利皇宫音乐喷泉表演、巴黎铁塔、1:1 大本钟、百老汇美食街和威尼斯人。之后返回酒店。

Accommodation 住宿: Macao Case Real 4* or Similar

DAY 05 MACAO - SINGAPORE 澳门 - 新加坡

(Breakfast) (早餐)

Free & Leisure until time transfer to airport for Departure.
自由活动后送往机场返回甜蜜的家

China Tour Guide & Driver Tips HKD 100 per pax 珠海导游和司机小费每人 100 港币

Macao Tour Guide & Driver Tips HKD 50 per pax 澳门导游和司机小费每人 50 港币

Mandarin speaking tour 导游全程以中文讲解

Actual sequence of itinerary is subject to change without prior notice 以下行程游览顺序有可能调整, 以中国当地旅行社确认为准



WTS travel

TA 00437

CALL US NOW 6466 8558

Our awards: TRAVELER'S CHOICE



OUR OUTLETS:



f wtstravel

☎ +65 9116 6994

📍 wtstravelsg

🌐 wtstravel.com.sg

📧 enquiries@wtstravel.com.sg